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  שלום ושבוע טוב לכולם, 

 נושאים בהם עסקנו השבוע "עדכון קצר ל

קיימנו )יגאל דנינו, יענקלה מוסקוביץ, אילנה ביום ראשון )לפני שבוע(  –עובדים זרים  .1

ואנשי משרד  הצוות שלה, האוכלוסיןמרשות שיחת זום עם ענבל משאש  דרור ואני(

. בשיחה עלו מגוון החקלאות )אסף לוי ויהודית כרמי( בנושא הפיילוט לעובדים עונתיים

כולל נושא הפיקדון. כל הנושא של העובדים הזרים מעבר לנושא של הפיילוט, נושאים 

ככל ואנו עושים  אנו מודעים מאוד למגבלה הקשה של עובדים זרים. בעייתי מאוד

שביכולתנו לקדם ולפתור את הנושאים הטעונים שיפור. ביום חמישי הקרוב, אמור 

, בראשותו של חה"כ אליהו רביבו באזור סיור של הוועדה לעובדים זרים בכנסתלהתקיים 

גורמים מכל משרדי  ישתתפו בסיור. בהזמנת ראש המועצה רמת נגב ערן דורון רמת נגב

רד החוץ, משרד הכלכלה, משרד העבודה, משרד הממשלה הרלוונטיים )נציגים ממש

ומשרד החקלאות כמובן(. אנו מקווים שאין כמו מראה עיניים  (רשות האוכלוסין)הפנים 

 להבין את הבעיות. 

העסקת עובדים זרים ללא בנושא לחקלאים מכתב רשות האוכלוסין ה ביום רביעי שלח  .2

המספרים עובדים זרים העובדים ללא היתר.  7000 -. לטענת רשות האוכלוסין יש כהיתר

לדיון ביום חמישי. רשות האוכלוסין הנושא נעלה את  לדעתנו לא מדוייקים ולא ברורים. 

חשוב להבין ולהדגיש שגם אנחנו בהתאחדות בא בטענות לחקלאים שלא עוול בכפם. 

ולא ניתן לזה יד  –חקלאי ישראל רואים בחומרה רבה העסקה של עובדים זרים שלא כדין 

 ונעשה הכל למיגור התופעה. אבל לא נסכים שיאשימו את כלל החקלאים בתופעה. 

רכז חקלאות ואוהד , השבוע התקיימה פגישה באוצר עם גל ברנס – נזקי טבעביטוח ן רק .3

 –, יחד עם שמוליק תורג'מן מנכ"ל קנ"ט, מועמר חאג' יחיא החקלאות  רפרנט, מרדכי

בכוונתנו היה מנהל תחום ביטוח חקלאי ממשרד החקלאות, ירון סולמון, אילנה דרור ואני.  

 . טבענותלהציג בפניהם מתווה להגדלת השתתפות הממשלה בפרמיות נזקי טבע ואסו

שקל  ןמיליו 250המתווה כולל הגדלת ההשתתפות בפרמיות של המדינה בעלות של כ 

במידה והמתווה יתקבל במלואו . מליון שקל( 220בשנה )זה בנוסף להשתתפות כיום של כ 

. לצערנו זה יאפשר הוזלה של הפרמיות  וכן הגדלת היקף הכיסוי הביטוחי לחקלאים

 מועד נוסף בה נוכל להרחיב על הנושא. קבע סוכם שי הפגישה הייתה קצרה ולכן

ועדת   ם הוקמו על ידי יו"ר במסגרת הדיונים בחוק ההסדרי – ישיבת ועדת כלכלה .4

וועדה שבחנה את הורדת המחירים  היא מהןאחת מספר וועדות, . הכלכלה, ח"כ דוד ביטן

ברשתות השיווק. הצוות הציג את הנושאים שבחן ואת הפתרונות )ראו קישור בהמשך 
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היה גם את הנושא של  שנבחנומתוך מכלול הנושאים למסמך עם הנשואים שנדונו(. 

הנושא הציע לאפשר לכל מי שחפץ לייבא את  . הצוות שבחן אתשמן הזית והדבשייבוא 

נציגים של החקלאים שנכחו וחבר הכנסת אלון שוסטר , יו"ר הוועדה המוצרים הללו. 

דוד ביטן ביקש מחברי הצוות  ח"כ במקום העלו את השגותיהם בנושא. יו"ר הוועדה 

 בנושאים חקלאים להתעמקלא )חה"כ אליהו ברוכי, וחה"כ אברהם בצלאל( בשלב זה 

וזאת בגלל שכל הנושאים הקשורים לחקלאות  בכלל ובנושא שמן הזית והדבש בפרט

חומר רקע מהדיונים אמורים לעלות במשא ומתן מול הממשלה במסגרת חוק ההסדרים )

set.gov.il/25/Committees/25_cs_bg_2549574.pdfhttps://fs.knes .) 

שר האוצר מתעלם מהסיכומים לצערנו  – א ומתן בנושא הרפורמה בענפי הצומחשמ .5

על כל נושא התמיכות הישירות. אם לא יתקבלו  ופיתוח הכפר שהושגו עם שר החקלאות

 ,עובדים זרים ,ישירותתמיכות  סיכומים בקרוב אנחנו נכנסים לבעיות קשות בכל התחומים:

 לצאת למאבק ציבורי ובגדול!! נצטרךככל הנראה מחירי המים ועוד. 

 

 

 , לעדכןשבוע טוב ושקט, ונמשיך 

 

 

 

 

 

 אבשלום )אבו( וילן

 

מזכ"ל התאחדות  

 חקלאי ישראל

https://fs.knesset.gov.il/25/Committees/25_cs_bg_2549574.pdf

